
 

 

                               בס"ד
 

 17\30\91אילן, -פרוטוקול ישיבת מועצת אגודת הסטודנטים בר

שמעון כהן, ורד ראובן לורנצי )מזכ"ל(,  ארד קלמן )סיו"ר(, )יו"ר(, נתנאל פל חברי מועצה נוכחים:

סייג, אלכסנדר נזרוב, הדס כהן, עידו לוי, תמר סויסה, הדר בוץ, שחר חיים, אורפז הורן, עדי כהן, 

 , אלון אייזקס, ליאור פרנקל., רינת מנדלסון, אורית חסוןאמונה אוסטר, עינבל גנדלר, עדי לוי

 חברי מועצה, מניין חוקי לפתיחת הישיבה. 20 סה"כ נוכחים:

 וסרמן. עדי: הצטרפו במהלך הישיבה

 דפנה חדד.: כתבי הצבעה

דובי דסקל, נזהה טועמה, עליזה קייקוב, אריאל פודין, אליאב אליאס, צילה פרידמן,  :אורחים
 מיכל ינון, אורן יוסף.

 עינבל גנדלר. כתיבת פרוטוקול:

 18:33 פתיחת הישיבה:

 

 אישור מינוי בעלי התפקידים .1

 ראש מחלקת אקדמיה.מינוי 

 מציגה את עצמה בפני המועצה. טועמה נזהה 

נזהה נבחרה על ידי ועדת מכרזים לראש מחלקת אקדמיה. יש לציין שזוהי הפעם  נתנאל פל:

 השנייה שאנו מאשרים מינוי ראש מחלקת אקדמיה.

 0 נמנע:. 0 נגד:. 20 בעד:

 אושר מינוי נזהה טועמה לתפקיד רמ"ח אקדמיה.  החלטה:

 מנהלת חשבונות.מינוי 

 מציגה את עצמה בפני חברי המועצה. קייקוב עליזה 

לא פשוט למצוא מנהלת חשבונות שהיא גם חשבת שכר. ואני שמח שהצלחנו למצוא נתנאל פל: 

 עליזה נבחרה לתפקידה על ידי ועדת מכרזים.מישהי שיש לה את ההכשרה והניסיון המתאים. 

  1 נמנע:. 0 נגד:. 19 בעד:

 לתפקיד מנהלת חשבונות באגודה. אושר מינוי עליזה קייקוב  החלטה:

 

 



 

 

 

 

 אישור מינוי ועדת בחירות .2

עו"ד אורן יוסף היה מועמד יחיד לתפקיד יו"ר ועדת בחירות. קיימנו שיחת ועידה בין  נתנאל פל:

 חברי ועדת המכרזים יחד עם אורן ואישורנו את המינוי שלו. 

 ליו"ר ועדת בחירות.יוסף עו"ד אורן  אישור מינוי עה אתבמעלה להצ ראובן לורנצי:

  1 נמנע:. 0 נגד:. 19 בעד:

 החלטה: אושר מינוי עו"ד אורן יוסף לתפקיד יו"ר ועדת בחירות. 

 

 אישור מינוי חברי וועדת בחירות .3

חברים, בראשם עו"ד מקצועי. ועדה זו מתכנסת לישיבות  3הבחירות יש  תבוועד נתנאל פל:

וביחד עם חברי  ,מגוונות על מנת לפקח על בחירות האגודה. יושב ראש הועדה מוביל את העבודה

להבדיל מתפקיד יו"ר ועדת בחירות, את חברי הוועדה  השוטפת. התנהלותהועדה מפקח על ה

 המועצה בוחרת ולא ועדת מכרזים. 

 עה תהיה חשאית.במעלה להצבעה האם ההצ ראובן לורנצי:

  2 נמנע: .0 נגד:. 18 בעד:

 .וועדת בחירותצבעה חשאית על מינוי חברי ה ההחלטה: אושר

 בפני המועצה.  המועמדים מציגים עצמם

 'ק. ישרון מיידנצו המועמדים: אריאל פודין, אליאב אליאס

 נתנאל פל וראובן לורנצי סופרים את הקולות. 

 לחברי ועדת בחירות. נבחרושרון מיידנצ'יק ואליאס אליאב החלטה: 

 

 סקירת פעילות האגודה .4

 עדכונים שוטפים. ארד קלמן:

 קפועלת רבות כדי לספ סטודנטיאליתאנו מתקרבים לתקופת הבחירות ולכן מחלקת מעורבות 

שלכולם תהיה את האופציה לשמוע ולבחור בחירה  ךכ ,לסטודנטים שבוע מלא בפעילות פוליטית

 נכונה בעבורם.

קורס ספרדית ייפתח בסמסטר הנוכחי, לאחר שהאגודה פנתה רבות לאוניברסיטה ללא קבלת 

המענה הרצוי. האגודה החליטה לממן את הקורס בעצמה על מנת להעניק את האפשרות 



 

 

 .מעונייניםה לסטודנטים

פועלות כצפוי, אנו מטפלים בכך על מנת לזרז את  אינן מחלקותהליגות אנו מודעים לכך ש

 הפעילות הרצויה.

לגבי תקנון הבחינות, אנו נעים לכיוון שינויים לטובת הסטודנטים, לכן כולם מוזמנים להציע 

 הצעות ולסייע לנו.

סטודנטים ולכן שמחים לקבל את לגבי משובים, אנו מעוניינים ללמוד ולהשתפר בעבור ה

 המשובים.

תהיה הפסקת לימודים  ."יום נגישות"אנו מתכננים בשיתוף עם האוניברסיטה לגבי נגישות, 

אנו רוצים להעלות את הנושא למודעות ולהפוך אותו לחשוב בעבור  ,וחשוב ליידע את כל מי שניתן

 סטודנטים נוספים.

 

 הפוליטי?מתי ייצא פרסום על השבוע : עדי לוי

 אני מקווה שלאחר פורים ניתן יהיה להוציא פרסומים נוספים ולהוביל את הדבר ראובן לורנצי:

 .קדימה

 

 עדכונים נוספים.נתנאל פל: 

ירה מתקדם בצורה טובה. בנוסף, תהיה הרקדה בקמפוס וכתוצאה כלגבי נשף פורים, קצב המ

נות מפעילות בערב ודנטים ליהת על מנת לאפשר לכל הסטזא ,מדרישה מהשטח אנו נשתתף בה

 פורים. 

לגבי הסטודיו, הוא משופץ ומוכן. לאחר שיחות רבות ומשא ומתן עם גורמים שהתעניינו במקום, 

אנו נמצאים לקראת סגירת עסקה. דאגנו לכך שהמחירים יהיו מסובסדים ואטרקטיביים 

 שהעסקה תיסגר בהקדם.מהסטודיו הקודם, אנו מקווים במחירים לסטודנטים. יש ירידה ניכרת 

 זה צעד חשוב מהמקום של האגודה. 

לגבי מסעדת אליזבט, לאחר הסגירה אנו נמצאים במגעים עם חברות נוספות כיוון ואנו מעוניינים 

 לספק מזון איכותי לסטודנטים ולוודא שהמחירים יהיו הוגנים ואטרקטיביים.

על מנת לענות בצורה סופית ביקורת עומק. עשינו מאמצים רבים ביחד עם רואה החשבון 

  כדי להימנע מתגובה נוספת על ידי רשם העמותות.זאת חלטת על ביקורת העומק, וומ

הדו"חות הכספיים היו גרעוניים, לכן רשם העמותות ביקש מאתנו להכין תכנית  תכנית הבראה.

יה ניתן הבראה לאגודה. חשוב לציין שהדו"חות היו גרעוניים כיוון והיו טעויות רבות שלא ה

הוחלט להכין את תכנית ההבראה כדי לוודא  ,לתקן. כלומר, הגירעון לא היה גדול. בכל מקרה

 שהאגודה תפעל בצורה נכונה בעתיד, כך שהדו"חות יהפכו למאוזנים ומוצלחים.



 

 

 

 כיצד ניתן לוודא שלא תהיה רגרסיה, והדבר לא יחזור על עצמו בשנית? עדי לוי:

כרגע צוות מקצועי וכשיר, ישנן וועדות שתפקידן הוא לפקח על בנוסף לכך שיש נתנאל פל: 

 העבודה המתבצעת. לכן חשוב שהאנשים הנבחרים כחברי וועדה יהיו מקצועיים ואמינים.

   האם הבחירות לאגודה החדשה יהיו לשנה אחת או לשנתיים?ורד סייג: 

תהיה לשנתיים, מכיוון  התקנון אושר על ידי המועצה הקודמת והוחלט שם שהקדנציהנתנאל פל: 

שרשם העמותות טרם אישור את התקנון אזי הבחירות השנה יהיו שוב לשנה אחת ואני מקווה 

 שרשם העמותות יאשר סופית בקרוב את התקנון ואז נפעל על פיו. 

לדעתי יש לדון גם בהוצאות הכלכליות. למרות שהתקנון לא ישתנה בפועל, כדאי לדון שחר חיים: 

 ים שיכולים להיכנס בעתיד.יציונאלבשינויים אופ

בעבר דנו רבות בעניין שיטת הבחירות לאגודה. הצגנו יתרונות וחסרונות לכל שיטה. נתנאל פל: 

 כדאי באמת לעבור על הדברים שנכתבו אז בשביל שיהיה קל לקדם את העניין. 

זאת על מנת  ,בפייסבוק כתוצאה מהרגישות של הנושאים הבאים, אנו חותמים את השידור החי

 לא לפגוע ביכולת שלנו לנהל משא ומתן מול גורמים מחוץ למועצה. 

 

 דמי נלווים .5

מבחינה משפטית בכל שנה הייתה עלייה חדה במחירים,  דמי אבטחה ורווחה.ב מדובר נתנאל פל:

ידינו היו כבולות ולא יכולנו להתערב בנושא. לאחר בירור, גילינו שאין הבדל משמעותי בין 

זו לא סיבה שתהיה עלייה בגובה דמי האוניברסיטאות בארץ בנוגע למחירים הללו. אולם, 

כך  לכן, אנו מעוניינים להוביל שינוי בתחום ולהמשיך במשא ומתן מול האוניברסיטה,הנלווים. 

 סטודנטים ישלמו פחות עבור שירותים אלו. ש

 

 פריסת הלוואה .6

: כידוע, לאגודה יש חוב לאוניברסיטה, ולחברת בשן יש חוב לאגודה. ביקשתי לפרוס את נתנאל פל

  ההלוואה כך שההחזר יאפשר התנהלות כלכלית נוחה יותר.

 בכל חודש. ₪ אלף  ₪12,500, אלף  100השנה, בשן צריכים להחזיר 

שלא יהיה שינוי במדיניות של המעונות )בוגרי בית ספר ממלכתי דתי(, נטען האוניברסיטה עם מט

אך חברת אלקטרה שינו את המדיניות. בעיניי השינוי הוא חשוב ומבורך כך שכל סטודנט יוכל 

חברת בשן כיוון והם לא היו ערוכים לדבר. לכן, ניהלנו משא  לע הקשהללון שם. אולם, המצב 

האוניברסיטה, כיוון והם לא הודיעו על השינוי לבשן, מה שפגע בהם רבות. לבסוף, ומתן עם 



 

 

 פחות בשנת תשע"ט. ₪  100עבור האגודה, כך שנשלם  הוחלט על פריסת הלוואה

 

 יום הסטודנט .7

יום הסטודנט מתקיים בראשון לציון. בשיתוף עם דובי, ראש מחלקת הפקות, כידוע,  נתנאל פל:

אופציות טובות יותר ושיפור יום הסטודנט בבר אילן. נשמח לשמוע גם את ניסינו לחשוב על 

 דעותיכם בנושא.

בוע. כלומר, האם כדאי להשתמש בתקציב כדי לארגן פעילות בכל יום בש מתלבטיםכעת, אנו 

המצב הוא כזה שאנו משקיעים סכום כסף גדול ובעלי  "שבוע הסטודנט".להרחיב את הפעילות ל

המופעים. במקום זאת, אנו שוקלים להשקיע פחות כסף ביום הסטודנט השפעה על האמנים 

המשותף ולהיות שחקן משני, כך שלא תהיה לנו השפעה רבה על האמנים המופיעים. במקום זאת, 

בהופעות של אמנים פחות יקרים, אשר יות בתקציב ולמשלל הפעינשקיע את התקציב הנותר 

הווי הסטודנטיאלי לתוך הקמפוס.  הנהלת  , כך שנחזיר אתיופיעו באוניברסיטה עצמה

 האוניברסיטה אהבה מאוד את הרעיון והם ישתתפו מבחינת התקציב. 

אנו יושבים על כך ימים ארוכים, ומודעים לכך שישנה בעיה  :)ראש מחלקת הפקות( סקלדובי ד

להגיע אירועים שאנו מארגנים מגיעים מעט אנשים. המטרה היא לבמיקום של האירוע. אולם, גם 

לכל המוקדים בקמפוס ולערב את כלל הסטודנטים בפעילויות. אני מאמין שאף מקום ברחבי 

אפשר גם יתקציב לשבוע שלם . פיזור ההארץ לא אימץ קונספט כזה, ושזוהי חשיבה יצירתית

לא מוותרים על יום  , אנוחשוב לציין לסטודנטים שלא יכולים להגיע ליום אחד להגיע לאחר.

 ותף, אלא מעניקים אופציות נוספות.הסטודנט המש

 רעיון ** תמכה עקרונית ב ** המועצה

 20:20סיום הישיבה בשעה 

 

 ________________יו"ר הועד המנהל:

 ________________ חבר ועד מנהל:

 ________________ יו"ר האגודה:

 ________________ חבר מועצה:


